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Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Tom Myrvold Ordfører H 
Ogne Undertun Varaordfører AP 
Anne Margrethe Bjørnerud Medlem H 
Knut Morten Ring Medlem AP 
Finn Olav Odde Medlem SP 
Laila Iren Veie Medlem SP 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Gunnhild Tettli MEDL AP 

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Øyvind Næss Gunnhild Tettli SV 

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Emil Raaen Kommunedirektør 
Britt Brevik Politisk sekretær 
Marit K. Ervik Ass. kommunedirektør/kommunalsjef 
Arild Risvik Kommunalsjef 
Geir Aune Kommunalsjef 
Thomas Engen Kommunalsjef 
Magdele P. Johansen Kommunalsjef 

 
 

Merknader: 
Innkalling og saksliste godkjent. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



Saksnr Innhold Lukket 

   
 
 
 
Orientering/sak til drøfting 

 Ørland kommunes medvirkning til realisering av Storfosnatunellen 
o Kommunen er blitt utfordret på 

 Å vurdere og produsere anbudet 
 Å utlyse med forbehold om finansiering 

o Kostnadsestimater og finansieringsestimater 
o Avklare roller knyttet til anbudet når det er uavklart hvem som eier prosjektet 

 
 Orientering om prosjektet v/kommunalsjef samfunnsutvikling og tekniske tjenester 

o Saken ble behandlet i kommunestyret i mai og kommunen har jobbet med saken siden 
o Bakgrunn - Ferjeavløsningsmidler (2017) 

 Ansvarsdeling 
 Vilkår for ordninga 
 Søknadsprosessen 
 Utredning kostnadsberegning og finansiering 
 Endringer frem til 2020 
 Ferjeavløsningsmidler  
 Kommunestyrevedtaket fra 14.05.20 
 Utredninger av Sweco 
 Ny kostnadskalkyle vurdert av TRFK 
 Eksempel på finansiering – finansieringsanalyser 

o Orientering om advokatfirmaet Bjerkan Stav sin juridiske vurdering av rettslige forhold 
rundt saken og eventuelt anbud 
 Kommunen frarådes å inngå avtale med en eventuell leverandør før finansiering 

er sikret 
 Advokatfirmaets juridiske vurdering ble delt ut i møte 

o Rapport fra arbeidsgruppe for realisering av fastlandsforbindelse mellom Garten og 
Storfosna ble også delt ut i møte 

o Både kommune og fylkeskommune må forplikte seg til å bidra i prosjektet – finansiering 
og kostnadsfordeling – skisse utarbeides 

o Hvilke forpliktelser kommunen er villig til å gå med på må behandles av kommunestyret 
 Vedtak om finansiering/risiko 
 Tunellgruppa orienterer kommunestyret om saken før vedtak fattes 

o Prosjektet må i budsjettsammenheng ses i sammenheng med alle andre prosjekter 
kommunen har vedtatt 
 Kommunedirektøren legger frem et revidert investeringsbudsjett i forbindelse 

med finansiering av saken 
 
 
 
 

Omforent vedtak fattet i formannskapets møte 06.10.20: 
 

1. Formannskapet i Ørland kommune anmoder om at Trøndelag fylkeskommune utsetter 
behandling av sak 93/20 - Anmodning om overtakelse av prosjekt tunell Garten - 
Storfosna. 



2. Formannskapet i Ørland kommune ønsker at Fylkeskommunen gjør tilsvarende vedtak 
om at det skal innledes dialog på administrativt nivå for å avklare nærmere 
forutsetninger for vilkår, kvalitetssikring og rammer for en fullfinansiering av prosjektet.  

3. Formannskapet ber administrasjonen innarbeide et grunnlag på kommunens 
finansieringsbidrag i forbindelse med budsjett og økonomiplan 2021-2024. Det bes om at 
mulig finansiering av prosjektet legges fram som egen sak før behandling av budsjettet. 
 

Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 

 
 Status Covid-19 situasjonen i Ørland v/ass. kommunedirektør/kommunalsjef 

o Fortsatt 11 smittede – disse er i hjemme isolasjon 
o 170 nærkontakter i karantene 
o 3 smittede relatert til de smittede er bosatt i andre kommune 
o Sist uke ble 426 tester gjennomført 
o Flere tester ble også tatt i går – ikke kommet svar enda 
o Hjemmebesøk eller telefonbesøk til de smittede hver dag 
o Smitteoppsporingsteamet er parat hvis smitte oppstår 
o Det er nå lettet på besøkskontrollen på sykehjemmene da kommunen har kontroll på 

smittesituasjonen 
o Organiseringen på kommunens beredskapsarbeid fungerer veldig bra 
o Mye godt arbeid som gjøres og god kompetanse 

 
Varaordfører er imponert over administrasjonens beredskapsarbeid ifm pandemien. 
Kommunens måte å organisere beredskapen på er vellykket 
 

 
 Hurtigbåt – høringsinnspill med kort svarfrist 22. oktober v/kommunalsjef samfunnsutvikling og 

tekniske tjenester 
o Administrasjonen bes om å lage et grunnlag/høringssvar som drøftes politisk i Utvalg for 

strategi og drift før høringsfristen går ut 


